

Guilford County NC Pre-K Application Process

Application Submission

Fill out the online application at www.guilfordchildren.org. Upload required documents* with application.
OR
Print a copy, request an application to be mailed, or pick up at the Guilford County Partnership for Children. Printed applications along with required documents* must be mailed to or dropped off at the Partnership for Children.

Application Processing

If your application is submitted with all required documents* and your child is NC Pre-K eligible, an NC Pre-K Specialist will mark it as complete. If you have a Guilford County School choice, you will receive an email within 4-6 weeks from gcs-prek@gcsnc.com to complete a required online questionnaire.

If your application is complete and your child is not NC Pre-K eligible, a Guilford County Schools pre-k specialist will contact you.

If your application is not complete, an NC Pre-K Specialist will contact you.

Site Assignment

If your first choice is a private or Head Start site, placement will begin in May 2023. Children are prioritized by income and other factors.

If your first or second choice is a GCS school, placement will begin in July 2023. Children are prioritized by overall needs of the child.

Family Notification

Child Care & Head Start
Families will be notified by mail in May for every child offered placement. Letters will include a date for return, and they must be completed with initials and parent signatures.

Guilford County Schools
Families will be notified by email over the summer. Placement must be accepted electronically by clicking a link in the email.

Guilford County Partnership for Children
500 West Friendly Avenue, Suite 100
Greensboro, NC 27403
(p) 336-274-5437
(f) 336-274-5447
(w) www.guilfordchildren.org
(e) ncprek@guilfordchildren.org

Guilford County Schools Pre-K
617 West Market Street
Greensboro, NC 27401
(p) 336-370-2362
(f) 336-370-8938
(e) gcs-prek@gcsnc.com

*Required Documents: Proof of Birth, Proof of Address, and Proof of Income.

عملية طلب الالتحاق بمرحلة ما قبل الروضة بمقاطعة غيلفورد في ولاية كارولينا الشمالية

تقديم الطلب

املا الطلب على الإنترنت عبر الموقع الإلكتروني www.guilfordchildren.org. أرفق المستندات المطلوبة* مع الطلب.
أو
اطبع نسخة أو اطلب إرسال طلب بالبريد أو احصل عليه من مقر مؤسسة الشراكة من أجل الأطفال في مقاطعة غيلفورد. يجب إرسال الطلبات المطبوعة مع المستندات المطلوبة* بالبريد أو تسليمها إلى مؤسسة الشراكة من أجل الأطفال.

معالجة الطلبات

إذا تم تقديم طلبك مصحوبًا بجميع المستندات المطلوبة* وكان طفلك مؤهلاً لمرحلة ما قبل الروضة في ولاية كارولينا الشمالية، فسيؤشر أخصائي ما قبل الروضة بالولاية بأنه مُكتمل. إذا كان لديك خيار مدرسة مقاطعة غيلفورد، فستتلقى رسالة عبر البريد الإلكتروني في غضون 4 - 6 أسابيع من البريد الإلكتروني gcs-prek@gcsnc.com لإكمال الاستبيان المطلوب عبر الإنترنت.

إذا كان طلبك مُكتملاً ولم يكن طفلك مؤهلاً لمرحلة ما قبل الروضة في ولاية كارولينا الشمالية، فسيتم إرسالك أخصائي ما قبل الروضة من مدارس مقاطعة غيلفورد.

إذا لم يكن طلبك مُكتملاً، فسوف يتصل بك أخصائي ما قبل الروضة من الولاية.

تحديد الموقع

إذا كان خيارك الأول هو موقع خاص أو في مرحلة ما قبل الدراسة، فسيبدأ الالتحاق بالمدرسة في شهر مايو 2023. تُعطى الأولوية للأطفال حسب الدخل وعوامل أخرى.

إذا كان خيارك الأول أو الثاني هو مدرسة من مدارس مقاطعة غيلفورد، فسيبدأ الالتحاق بالمدرسة في شهر يوليو 2023. تُعطى الأولوية للأطفال حسب الاحتياجات الشاملة للطفل.

إخطار مُوجه للأسرة

رعاية الطفل ومرحلة ما قبل الدراسة سيتم إخطار العائلات عن طريق البريد خلال شهر مايو عن كل طفل يتم إحاقه. ستشمل الخطابات تاريخ العودة، ويجب توقيعها بالحروف الأولية وتوقيعات أولياء الأمور.

مدارس مقاطعة غيلفورد سيتم إخطار الأسر عبر البريد الإلكتروني خلال الصيف. يجب قبول الالتحاق بالمدرسة إلكترونياً عن طريق النقر على الرابط المُتضمن في رسالة البريد الإلكتروني.

مقاطعة غيلفورد

شراكة من أجل الأطفال

100 West Friendly Avenue, Suite 500
27403 Greensboro, NC
5437-274-336 (رقم الهاتف)
5447-274-336 (رقم الفاكس)

(الموقع الإلكتروني) www.guilfordchildren.org
(البريد الإلكتروني) ncprek@guilfordchildren.org

مرحلة ما قبل الروضة في مدارس مقاطعة غيلفورد

West Market Street 617
27401 Greensboro, NC
2362-370-336 (رقم الهاتف)
8938-370-336 (رقم الفاكس)